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JUDGMENT IN APPEAL 

 

September 24, 2021 

For immediate release 

 

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in 

the following appeal. The reasons for judgment and the Case in Brief will be available shortly. 

 

 

JUGEMENT SUR APPEL 
 

Le 24 septembre 2021 

Pour diffusion immédiate 

 

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement 

dans l’appel suivant. Les motifs de jugements et La cause en bref seront disponibles sous peu. 

 

 
 
38992 Canadian Broadcasting Corporation v. Her Majesty The Queen, Stanley Frank Ostrowski, 

B.B., spouse of the late M.D., and J.D., in his capacity as executor of the estate of the late M.D. 

- and - Attorney General of Ontario, Attorney General of British Columbia, Centre for Free 

Expression, Canadian Association of Journalists, News Media Canada, Communications 

Workers of America/Canada and Ad Idem/Canadian Media Lawyers Association (Man.) 

2021 SCC 33 / 2021 CSC 33 
 

Coram: Wagner C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Côté, Brown, Rowe, Martin and Kasirer JJ. 

 

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AR-14-30-08288, 2019 MBCA 122, dated 

October 28, 2019, heard on March 17, 2021, is allowed. The judgment of the Court of Appeal is set aside and the 

matter is remanded to the Court of Appeal to decide the appellant’s motion in accordance with the Court’s reasons. 

Abella J. dissents. 

 

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AR-14-30-08288, 2018 MBCA 125, dated 

November 27, 2018, heard on March 17, 2021, is adjourned sine die. If no motion for directions is filed with the Court 

within 30 days after the date of the judgment of the Court of Appeal deciding the matter remanded to it in the 

companion appeal, the appeal will be dismissed as abandoned. Abella J. dissents. 

 

 

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel du Manitoba, numéro AR-14-30-08288, 2019 MBCA 122, daté du 

28 octobre 2019, entendu le 17 mars 2021, est accueilli. L’ordonnance de la Cour d’appel est annulée et l’affaire est 

renvoyée à la Cour d’appel  pour qu’elle tranche la motion de l’appelante conformément aux motifs de notre Cour. La 

juge Abella est dissidente.  

 

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel du Manitoba, numéro AR-14-30-08288, 2018 MBCA 125, daté du 

27 novembre 2018, entendu le 17 mars 2021, est ajourné sine die. Si aucune requête sollicitant des directives n’est 

déposée à la Cour dans les 30 jours qui suivent la date du jugement de la Cour d’appel tranchant l’affaire qui lui est 

renvoyée dans l’appel conjoint, le pourvoi sera rejeté pour cause d’abandon. La juge Abella est dissidente. 

 

https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/scc-csc/en/nav_date.do
https://www.scc-csc.ca/case-dossier/cb/index-eng.aspx
https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/scc-csc/fr/nav_date.do
https://www.scc-csc.ca/case-dossier/cb/index-fra.aspx
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